
 

L-217微型喷雾干燥机 

1、 将要干燥的料液放置于磁力搅拌器托盘上(请先行用100目左右的筛网进行过

滤)。  

2、 打开总电源开关，面板数码块开始显示。  

3、 设置环风机的循环风量，在20%-100%范围内随意设定。设定完毕后开启环风

机。  

4、 根据用户需要设置进风口的温度，可在室温+5℃-240℃之间任意设定。 

设定完毕后开启加热开关。  

5、 打开磁力搅拌器的旋钮开关，使料液进行混匀搅拌待用。  

6、 设置蠕动泵的转速在(0-100%)范围内选择。  

7、 待进风口温度显示与设置温度显示相同时或出口温度显示已经超过90℃时，

即可进行试喷。  

8、 确定喷雾干燥机系统运转正常稳后，即可进入正式液料的喷干燥过程。  

9、液料喷干完毕后，将上样溶液泵的吸管再放入清水中对喷头及管路系统进行

清洗 。 

 

10、喷雾干燥实验结束时，关机顺序如下：  

① 关断加热开关；  

② 当出风口温度低于75℃时，关断溶液泵开关，并同时关断高压气体流量

开关和空气压缩机的开关。  

③ 待进风口温度低于90℃时，关断环风机的开关；  

④ 关闭电源总开关；  

11、待机器冷却至常温后，将主收料瓶从旋风分离器下口处旋下，进行物料收集。  

12、物料收集后，逐件拆下连接系统，对玻璃仪器进行清洗烘干。  

13、打开上样溶液泵压板，以使硅胶软管恢复弹性。  

14、从机器顶端拔下二流体喷咀系统，用清水进行清洗，风干后再放入机顶插孔

内。  

15、在出口过滤器内取出过滤网袋，清洗干净。 

 

功能 

  喷雾干燥机可用来除去产品中的水份。例如：奶制品和植物、中药提取物的

制备。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

L-217 Spray Dryer 

1. Place the feed liquid on a magnetic stirrer tray (Filtered through the sieve of about 

100 meshes in advance). 

2. Turn on the power switch, the LCD indicate the digits. 

3. Set up the circulate wind, in the range of 20%-100%. Then turn on the loop fan. 

4. According to the requirements of the user to set the air inlet temperature, the 

temperature can be set between +5℃- 240℃ randomly.  

Turn on the heating switch when setup is completed. 

5. Turn the Knob to turn on the switch of magnetic stirrer, so that the liquid will mix 

and stir well. 

6. Set the peristaltic pump speed. Setting range is between 0-100%. 

7. When the air inlet temperature reaches the setting temperature, or the outlet 

temperature has more than 90℃, the try spray can start. 

8. When the spray dryer system operated stability, enter the spray drying process of 

formal liquid material. 

9. After the liquid spray drying is completed, put the pipe of sample solution pump 

into water to clean the nozzle and pipe system. 

10. When the experiment is completed, shutdown the instrument in order as below: 

① Turn off the heating switch. 

② When the outlet temperature is lower than 75℃, shutdown solution pump 

switch, the high voltage gas flow switch and air compressor switch. 

③ When the air inlet temperature is lower than 90℃, turn off the ring fan switch. 

④ Turn off the power switch. 

11.  After the instrument cooling to room temperature, unscrew the main material 

collecting bottle from the cyclone separator, and then collect the material. 

12.  After the collection of the material, remove the connecting system one by one, 

clean and dry the glass apparatus. 

13. Open the sample solution pump pressure plate, so that the silica gel hose can 

recover elastically. 

14. Pull off the two fluid nozzle system from the top of the machine, clean and dry the 

system, and then put it into the top of the socket. 

15. Remove the filter bag from the export filter, clean it well. 

 

Function  

The application of the spray drying technique is to remove water from 

products; for instance, in the preparation of milk product and extracts 

of plant and Chinese traditional medicines 
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